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Toimumise koht: Rae Koolimaja 

Toimumise aeg: 27.09.2018 

Koosolekul osalesid: Sirli Tiik (RVAKS juhatuse esimees, Salu küla), Aivar Aasamäe 

(Kurna küla), Toomas Metsaots (Uuesalu küla) ja Kai Lasn (Lagedi alevik) 

 

Päevakord: 

1. Uute liikmete vastuvõtt 

2. Tänuüritus detsembris 

3. Muud kohapeal tekkivad teemad 

 

1. Uute liikmete vastuvõtt 

Rae Valla Alevike- ja Külavanemate Seltsile on laekunud 27.09 kaks taotlust, sooviga 

saada seltsi liikmeks. 

1.1 Anu Rutov - Pildiküla 

1.2 Margit Grau- Tuulevälja 

Toimub arutelu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Arvata Anu Rutov ja Margit Grau Rae Valla 

Alevike- ja Külavanemate Seltsi liikmeteks. 

 

2. Tänuüritus detsembris 

Arutletakse selle üle, millal ja kus võiks olla 2018 aasta tänuürituse toimumiskoht.  

Pakutakse välja Laulasmaa Spa ja Arvo Pärdi Keskus, mis avab uksed külastajatele 

17. oktoobril 2018. Lepitakse kokku, et kodutööna mõeldakse tänuürituse sisu peale, 

kui korraldada ka koolitus, siis mis teemal. 

Toimub arutelu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): RVAKS tänuüritus toimub laupäeval, so 

08.12.2018.  

 

3. Muud kohapeal tekkivad teemad 

3.1 Juhatuse kompensatsioon 

Juhatuse esimees juhib tähelepanu, et juhatuse liikmetel on välja võtmata juhatuse 

liikme 2018 kompensatsioon. Kompensatsiooni saamiseks vajalikud dokumendid 

tuleks esitada hiljemalt novembri kuu lõpuks. 

Toimub arutelu. 

Otsustatakse (kõik poolt häältega): Võtta teadmiseks. 

 

 

 



Järgmise RVAKS juhatuse koosoleku aeg lepitakse kokku jooksvalt. 
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